

## Environmental Management System Certificate Certificate No. 04224E20063R3S Uniform Social Credit Code:9131000074654918XD This is to certify that the Environmental Management System established by

SHANGHAI ROVAL ZINC RICH PAINT CORPORATION NO.393 Fenggong Road, Malu, Jiading District, Shanghai, P,R.China Registration Address: NO.393 Fenggong Road, Malu, Jiading District, Shanghai, P,R.China

Has complied with the requirements of GB/T 24001-2016 / ISO 14001:2015 This certificate applies to the following scope:

Manufacture and related activities of Acrylic Resin Paint, Epoxy Resin Paint, Paint Thinner and Water-based Paint

WITION ARR

(Address: No.627, Yongjia Road, Shanghai, China 200031)

Signed by:

Initial Certification: 27/04/2016

Date of Issue: 02/05/2024

Date of Expiry: 01/05/2027



中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C042-M

The Certificate's Information can be inquired on the CNCA website. (www.cnca.gov.cn) The Certificate will keep valid after certified organization is approved by regular surveillance audit.



## 环境管理体系认证合格证书

注册号: 04224E20063R3S 统一社会信用代码: 9131000074654918XD

## 兹证明

上海罗巴鲁富锌涂料有限公司

上海市嘉定区马陆镇马东工业区丰功路 393 号 注册地址:上海市嘉定区马陆镇马东工业区丰功路 393 号

建立的环境管理体系符合 GB/T 24001-2016 / ISO 14001:2015

通过认证的范围如下:

丙烯酸酯类树脂涂料、环氧树脂涂料、涂料用稀释剂、 水性涂料的生产和相关活动

## 上海质量技术认证中心 (地址:上海市永嘉路 627 号, 200031)







中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C042-M

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格后此证书方继续有效

